

تعميم
GACA Circular

To: All national air carriers and aircraft operators certified by GACA that are engaged with International flights.

Subject: Importance & Commitment GACA Regulations (GACARs) Part 157 & E-Book Vol. (17) about Carbon Offsetting and Reduction Scheme For International Aviation (CORSA).

Brief:

In reference to the GACA circular no. 5/899/1440 dated 19/12/2018, GACA adopted the Implementation for the Carbon Offsetting and Reduction Scheme for International Aviation (CORSA) issued by International Civil Aviation Organization (ICAO) in Annex 16 Vol. 4.

Instructions:

All national air carriers and aircraft operators certified by GACA that are engaged with international flights must:

- Comply with GACA Regulations (GACARs) Part 157 & E-Book Vol. (17) Carbon Offsetting and Reduction Scheme For International Aviation (CORSA).
- The Appointment of a CORSA focal point nomination is to be shared with the Department of Environmental Sustainability at the General Authority of Civil Aviation via Email: envi@gaca.gov.sa.

إلى: جميع الناقلات الوطنية ومشغلي الطائرات المرخصين من الهيئة العامة للطيران المدني التي تشغل رحلات دولية

الموضوع: التقيد والالتزام باللائحة التنفيذية الجزء (157) والدليل الإرشادي رقم (17) المعنية بخطة تعويض الكربون وخفضه في مجال الطيران الدولي (كورسيا).

نبذة:

إلحاقاً إلى تعميم الهيئة العامة للطيران المدني رقم 1440/899/5 بتاريخ 1440/04/12 هـ الموافق 2018/12/19 م، والمتضمن تبني الهيئة تنفيذ خطة التعويض وخفضه في مجال الطيران الدولي (كورسيا) الصادرة عن المنظمة الدولية للطيران المدني (ICAO) في الملحق السادس عشر (16) المجلد الرابع (4).

التعليمات:

- يجب على جميع الناقلات الوطنية ومشغلي الطائرات المرخصين من الهيئة العامة للطيران المدني التي تشغل رحلات دولية:
- الالتزام بتطبيق اللائحة التنفيذية الجزء (157) والدليل الإرشادي رقم (17) المعنية بخطة تعويض الكربون وخفضه في مجال الطيران الدولي (كورسيا).
 - تعيين ضابط اتصال وإرسال بياناته إلى الإدارة العامة للاستدامة البيئية بالهيئة العامة للطيران المدني من خلال البريد الإلكتروني envi@gaca.gov.sa.

نائب الرئيس التنفيذي للسلامة ومعايير الطيران
Executive Vice President of Safety and Aviation Standards



الكابتن/ سليمان بن صالح المحيميدي
Capt. Sulaiman Saleh Almuhaimeedi